



**STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.**

**Protokoll över styrelsemöte  
35/2021**

**Tid** 12.10.2021 kl. 07:00  
**Plats** Styrelserummet

**Närvarande** Robin Eriksson  
Lydia Nystén  
Angelina Mattbäck  
Lisa Niemistö  
Johannes Lövdahl  
Kia Stenbacka  
Emilia Sparf  
Ville Toivari  
Jonas Jansson  
Joakim Andersson  
Ylva Ekman

**1 § MÖTETS ÖPPNANDE**

Mötet öppnades kl. 07:06.

**2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET**

Konstaterades.

**3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN**

Föredragningslistan kompletterades

-Stysseinfo under § Aktuellt

-Kylli under § Aktuellt

**4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT**

Beviljades till Ylva Ekman

**5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL**

Föregående protokoll godkändes.

**6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN**

**Robin Eriksson**

- Samkväm med NK
- ÅAS <3 SSHV pyjamassitz
- Fullmäktige aftonskola
- Märkesnämndens möte
- IR kvällen

**Lydia Nystén**



- Samkväm med NK
- EAG möte
- Fullmäktige aftonskola
- Fullmäktige presidiummöte
- ÅAS <3 SSHV pyjamassitz
- Möte med sångledarna till årsfesten
- SHS styrelsemöte
- Möte med Ville, Minna Kullas och Peter Vesterbacka
- Årsfest biljettsläpps möte med Joakim
- Möte med Teemu Mäki och Åminne
- IR kvällen
- EAG spons workshop

#### **Angelina Mattbäck**

- Inga anmälningsärenden

#### **Emilia Sparf**

- Möte med EC
- SSHV SHS Kopomöte
- ÅAS <3 SSHV pyjamassitz
- IR kvällen

#### **Johannes Lövdahl**

- ÅAS <3 SSHV pyjamassitz
- Samkväm med NK
- EAG möte

#### **Ville Toivari**

- Möte med Lydia, Minna Kullas och Peter Vesterbacka

#### **Kia Stenbacka**

- Samkväm med NK

#### **Jonas Jansson**

- ÅAS <3 SSHV pyjamassitz
- Samkväm med NK
- CVN möte
- Fullmäktige fotografering

#### **Joakim Andersson**

- ÅAS <3 SSHV pyjamassitz
- Samkväm med NK
- Möte med Sinebrychoff
- Årsfest biljettsläpps möte med Lydia

#### **Lisa Niemistö**

- Städning av stysserum



**7 § UTBILDNINGSPOLITIK**

Förra veckans möte med Emma diskuterades. Evenemanget Wasted in Wasa 30-31.10 diskuterades. IR-kvällen som ordnades 11.10 diskuterades.

**8 § STUDIESOCIALT**

EAG infotillfälle 12.10 diskuterades. Stödhankeiterna skall skriva texter till hemsidan.

**9 § EKONOMI**

Räkningar diskuterades. Dagssaldot togs upp.

**10 § NÄRINGSLIV**

Mötet med Sinnebrychoff diskuterades. Saker till årsfesten diskuterades. Jeppisdagarna som ordnas 8.11-12.11 skall börja marknadsföras 1.11.

**11 § NÖTTE**

Nötte är publicerad och skall marknadsföras under veckan. Halarmärken för evenemang är beställda.

**12 § PROJEKT**

Möte med OVVS 13.10. Årsfesten samt stipendier för denne diskuterades.

**13 § CELLA NOVA**

Bokningar på både fredag och lördag. Marknadsföring för valet diskutrades i sin korthet.

**14§ INFO & WEBB**

Halloweensitzen skall marknadsföras då allt praktiskt bestämts. Tvåornas sitz marknadsförst själva av dem som ordnar.

**15 § PROGRAM**

Dryckesbeställning till Cella Nova diskuterades.

**16 § INBJUDNINGAR**

Inga.

**17 § AKTUELLT**

**Rektorskaffe**

Saker som skall tas upp diskuterades.

**SSHV <3 Justus**

Diskuterades. Evenemanget ordnas 14.10.



**Oktoberfest + Silliz**

Dansövning idag.

**Samkväm med Brobyggarna och Justus**

19.10 på Cella.

**Kvartalets Hankeit**

Diskuterades.

**Halloweensitz**

Ordnas 23.10.

**Styrelseinfo**

Tisdag 26.10. Takeover för styresmedlemmar på instagram. Ett schema skall fixas för detta.

**Kylli**

Diskuterade allmänt om kommande evenemang.

**18 § ÖVRIGA ÄRENDEN**

**Tvåornas sitz**

Ordnas 28.10.

**Häva i Hesa**

Diskuterades. Ordnas 30-31.10.

**IB standardlager**

Diskuterades kort.

**19 § NÄSTA MÖTE**

Nästa styrelsemöte hålls tisdag 19.10.2021 kl. 07:00 i styrelserummet och Microsoft Teams.

**20 § MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutades kl. 08:28

---

Robin Eriksson  
Ordförande

---

Kia Stenbacka  
Sekreterare